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Resume:  
Råderumskatalog nr 19, Høringssvar til 2,5 % besparelse:  
Vi anbefaler, at de nuværende ressourcer bevares og fastholdes på det nuværende 
niveau. 

 
Råderumskatalog nr 42, Høringssvar om STU:  
Vores forslag er, at de to STU-tilbud fortsætter det tætte samarbejde i de kommende 
år, mens vi afventer en central og mere samlet placering. 

 
 

……………. 
 
 

Råderumskatalog nr 42, Høringssvar om STU:  
I lyset af aktuelle tendenser ser vi en værdi i at skabe såfremt der kan findes en 
central placering i kommunen, hvor transport er tilgængelig, og hvor alle elever kan 
samles. Vi vurderer dog, at en STU fordelt på flere matrikler hverken er en 
økonomisk eller pædagogisk holdbar løsning. Vi forventer ikke, at en 

sammenlægning vil medføre besparelser, da der stadig vil være behov for ledelse, 
administration og pedelfunktioner. 
Den nuværende opdeling sikrer, at vi kan leve op til de nye lovkrav, der giver eleven 
en uomtvistelig ret til at vælge mellem to tilbud. Hvis der ikke er valgmuligheder 
inden for kommunen, risikerer vi, at de unge vælger STU-tilbud uden for Kalundborg 
Kommune, da de har ret til et alternativ til det kommunale tilbud. 

Vi er desuden bekymrede for, at et for bredt tilbud kan afskrække flere af de mere 
skrøbelige unge, som i stedet vælger mindre private tilbud.  
Vi anbefaler, at der indføres differentierede takster, så skolen kan tiltrække elever, 
der ellers ville blive sendt til andre kommuner. 
Vores forslag er, at de to STU-tilbud fortsætter det tætte samarbejde i de kommende 
år, mens vi afventer en central og mere samlet placering. 

 

Råderumskatalog nr 19, Høringssvar til 2,5 % besparelse:  
Vi udtrykker bekymring over eventuelle nedskæringer i områder, der allerede er 
udfordret. Det er velkendt, at flere skoler er nedslidte og under tilsyn. Vi anbefaler, 
at de nuværende ressourcer bevares og fastholdes på det nuværende niveau. 
Vi mener, at det faldende børnetal bør være den primære faktor i at reducere 

omkostningerne på folkeskoleområdet. 
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